Islands District Council

Agenda for the District Facilities Management Committee Meeting

離島區議會

地區設施管理委員會會議議程

Date : 14 November 2016 (Monday) 日期 : 2016年11月14日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue : Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

- I. Confirmation of minutes of the previous meeting held on 12.9.2016 通過 2016 年 9 月 12 日的會議記錄
- II. Report on the management of Leisure and Cultural Services Department's recreational and sports facilities in Islands District between August and September 2016

(Paper DFMC 37/2016)

康樂及文化事務署於 2016 年 8 月至 9 月份在離島區內康體設施管理的匯報

(文件 DFMC 37/2016 號)

III. Report on the Services of the Public Libraries in Islands District by the Leisure and Cultural Services Department between August and September 2016

(Paper DFMC 38/2016)

康樂及文化事務署於 2016 年 8 月至 9 月離島區公共圖書館服務情況 (文件 DFMC 38/2016 號)

IV. Arrangement on opening of the conference room of Discovery Bay Community Hall as study room

(Paper DFMC 39/2016)

開放愉景灣社區會堂會議室空置時段作自修室的安排 (文件 DFMC 39/2016 號)

V. Utilization and improvement works of Community Halls in Islands District 離島區社區會堂使用情況及改善工程

VI. Progress report on DC-funded District Minor Works Projects (Paper DFMC 36/2016) 獲通過由區議會撥款推行的地區小型工程進度報告 (文件 DFMC 36/2016 號)

VII. Any Other Business 其他事項

VIII. Date of Next Meeting 下次會議日期